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Tauragė 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių grupės (toliau – Partnerių grupė) posėdis 

vyko nuotoliniu būdu per Microsoft Teams platformą. 

Posėdžio data – 2024 m. balandžio 4 d. 

Posėdžio pradžia – 16 val. 

Posėdžio pirmininkas – Marius Jucikas, Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių 

grupės pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyriausioji specialistė.   

Posėdyje dalyvavo Partnerių grupės nariai: 

1. Rimantas  Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas; 

2. Marius  Jucikas, Lietuvos darbdavių konfederacijos atstovas; 

3. Nijolė  Meilutienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė;  

4. Inga  Mejerienė, Lietuvos profesinių sąjungų „Sandrauga“ atstovė 

5. Rūta  Misevičienė, Lietuvos Respublikos žemės ūkio rūmų atstovė; 

6. Aivaras  Skarbalius, Lietuvos prekybos, pramonės ir amatų rūmų asociacijos atstovas; 

7. Arūnas  Stasiūnas, Nacionalinės bendruomeninių organizacijų tarybos atstovas. 

Laimutė  Gudavičienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė, vadovaudamasi 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos reglamento1 129 p., savo nuomonę svarstomais klausimais 

išreiškė elektroniniu paštu iki posėdžio pradžios, ją išsiųsdami Partnerių grupės pirmininkui ir 

Regiono plėtros tarybos administracijai. 

Posėdyje nedalyvavo: Bronislovas  Ambrozas, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos 

atstovas, Violeta  Kasnauskaitė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė, Vaida  Kiselienė, 

Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovė, Laura  Mėlinavičienė, Nevyriausybinių 

organizacijų tarybos atstovė. Indrė Pilypė, atsistatydino iš Partnerių grupės nario pareigų nuo 2024-

02-12 2024-02-07 prašymu.  

Kvorumas yra – posėdyje dalyvavo 7 iš 13 Partnerių grupės narių, atstovaujama kiekviena iš 

Reglamento2 110.1 papunktyje nurodytų interesų grupių. 

Kiti posėdžio dalyviai: 

1. Indrė Butenienė, Tauragės regiono plėtros tarybos ekspertė; 

 

1  
2
 Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamentas, patvirtintas Tauragės regiono plėtros tarybos steigiamojo 

susirinkimo 2020 m. gruodžio 23 d. sprendimu Nr. 3 (Tauragės regiono plėtros tarybos visuotinio dalyvių susirinkimo 

2021 m. spalio 6 d. sprendimo Nr. DS-6 redakcija) 
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2. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Kvietimas į Partnerių grupės posėdį kartu su posėdžio darbotvarke ir darbotvarkėje nurodytų 

klausimo svarstymui reikalingais dokumentais, vadovaujantis Reglamento 128 p., Partnerių grupės 

nariams išsiųstas elektroniniu paštu 2024 m. balandžio 2 d.  

Marius Jucikas pradėjo posėdį, pristatė posėdžio dalyvius, informavo, kad posėdyje dalyvauja 

7 iš 13 Partnerių grupės narių, konstatavo, kad kvorumas yra ir kad posėdyje atstovaujama kiekviena 

iš Reglamento 110.1 papunktyje nurodytų interesų grupių, Supažindino su posėdžio darbotvarke, 

pasiūlė pritarti. Pateiktai posėdžio darbotvarkei pritarta bendru Partnerių grupės narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Partnerių grupės pirmininko rinkimas. 

2. 2022–2030 metų Tauragės regiono plėtros plano keitimo projekto derinimas. 

 

1. SVARSTYTA. Partnerių grupės pirmininko rinkimas. 

Nijolė Meilutienė pasiūlė Partnerių grupės pirmininku išrinkti Rimantą Dapkų. 

Siūlymui pritarta bendru Partnerių grupės narių sutarimu.  

NUTARTA. Išrinkti Partnerių grupės pirmininku Rimantą Dapkų. Rimantas Dapkus 

pirmininkaus nuo kito Partnerių grupės posėdžio iki kadencijos pabaigos (Kolegijos darbo 

reglamento 117 p.). 

 

2. SVARSTYTA. 2022–2030 metų Tauragės regiono plėtros plano keitimo projekto 

derinimas. 

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte pateikta 

informacija, informavo, kad Laimutė  Gudavičienė iš anksto el. paštu pritarė pateiktam sprendimo 

projektui. 

Klausimus pranešėjai pateikė: R. Dapkus, R. Misevičienė, N. Meilutienė, A. Stasiūnas. 

Pasisakė: R. Dapkus, R. Misevičienė, N. Meilutienė, A. Stasiūnas, M. Jucikas, A. Skarbalius. 

Arūnas Stasiūnas pasiūlė nepritarti parengtam Aplinkos oro monitoringo stiprinimo pažangos 

priemonės Nr. LT027-03-02-05 projektui, nes mano, kad aplinkos oro monitoringas yra valstybės 

funkcija, todėl neturėtų būti finansuojama iš regionui skirtų ES ir savivaldybių lėšų. Atkreipė dėmesį, 

kad Žaliosios infrastruktūros plėtojimo pažangos priemonėje Nr. LT027-03-02-06 Jurbarko rajono 

savivaldybės planuojamam projektui suplanuota didesnė, nei Tauragės rajono savivaldybės lėšų 

suma, tačiau planuojama pasiekti rodiklio P.B.2.0036 „Žalioji infrastruktūra, kuriai suteikta parama 

kitais nei prisitaikymo prie klimato kaitos tikslais, hektarai“ reikšmė 4 kartus mažesnė, nei 

planuojama Tauragės projekte. Siūlo išvadoje atkreipti Kolegijos narių dėmesį į šį aspektą. 
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Rimantas Dapkus pritarė, kad oro monitoringas neturėtų būti finansuojamas regioninio 

planavimo būdu, kad šias lėšas savivaldybės galėtų skirti svarbesnėms problemoms spręsti. Pasiūlė 

nepritarti šiai pažangos priemonei. Pasiūlė, kad Socialinio būsto ir socialinių paslaugų plėtros 

pažangos priemonės Nr. LT027-02-01-04 lėšomis sukurta infrastruktūra ateityje, pasibaigus 

projektui, turėtų būti išlaikoma ne vien tik savivaldybių, bet ir valstybės biudžeto lėšomis. 

Ministerijos suplanuoja reformas, o tų reformų rezultatai tampa finansine našta savivaldybių 

biudžetams. Siūlo kreiptis į Socialinės apsaugos ir darbo ministeriją, kad būtų skiriamas papildomas 

finansavimas savivaldybėms projektų metu sukurtai infrastruktūrai išlaikyti. 

Pasiūlyta balsuoti dėl nepritarimo Aplinkos oro monitoringo stiprinimo pažangos priemonės 

Nr. LT027-03-02-05 projektui. 

Balsavo: 3 – „pritarti“, 5 – „nepritarti“.  

Kitoms pažangos priemonėms pritarta bendru Partnerių grupės narių sutarimu. 

Marius Jucikas pasiūlė formuluoti išvadą pagal atskiras pažangos priemones. Siūlymui 

pritarta bendru Partnerių grupės narių sutarimu. 

NUTARTA.  

1. Pritarti parengtam Socialinio būsto ir socialinių paslaugų plėtros pažangos priemonės Nr. 

LT027-02-01-04 projektui. 

2. Pritarti Žaliosios infrastruktūros plėtojimo pažangos priemonės Nr. LT027-03-02-06 

projektui. 

3. Atkreipti dėmesį į Jurbarko rajono savivaldybės projekto planuojamą lėšų ir siektinos 

rodiklio reikšmės santykį. 

4. Nepritarti Aplinkos oro monitoringo stiprinimo pažangos priemonės Nr. LT027-03-02-

05 projektui, siūlyti Kolegijai netvirtinti šios pažangos priemonės. 

5. Pritarti Plano II skyriaus „Regiono plėtros tikslai ir uždaviniai“ 7 lentelės ir III skyriaus 

„Regiono plėtros plano pažangos priemonės“ 8 lentelės informacijos pakeitimams, išskyrus 

informaciją, liečiančią  Aplinkos oro monitoringo stiprinimo pažangos priemonės Nr. LT027-03-02-

05 lėšas ir stebėsenos rodiklius. 

 

 

Posėdžio pirmininkas Marius Jucikas 

 

 

Posėdžio sekretorė Asta Levickaitė 


